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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Ügyrendi és 
Stratégiai Bizottsága 2016. június 22. napján, 15:00 órakor a Városházán megtartott 
munkaterv szerinti nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 
Sólyomvári Béla  bizottság elnöke  
Dr. Csath Magdolna bizottság tagja 
Koleszár Kázmér bizottság tagja  
Lóth Gyula bizottság tagja 
 
Tarjáni István polgármester (2. napirendi ponttól) 
Szakadáti László alpolgármester 
dr. Kovács András jegyző  
dr.  Szabó Ferenc aljegyző 
Czuczor Orsolya pénzügyi osztályvezető 
Benedek Marianne adóügyi osztályvezető 
Bérces László beruházási és vagyongazdálkodási osztály vezetője 
Zink Olivia jegyzőkönyvvezető 
 
 
Sólyomvári Béla: Köszöntötte a megjelenteket, és megállapította, hogy a bizottság négy 
jelenlévő taggal határozatképes, az ülést 15:05 órakor megnyitotta. A jegyzőkönyv 
hitelesítését Koleszár Kázmér vállalta el. 
Javasolta a kiküldött meghívóban szereplő 5. napirendi pont levételét, továbbá a helyben 
kiosztásra került, „A Gyergyóremetét ért árvízkárok enyhítéséről” szóló előterjesztés, 
valamint „A Biatorbágyi Faluház 2016. évi közművelődési érdekeltségnövelő támogatási 
pályázata önrészének biztosításáról” című előterjesztés megtárgyalását a zárt ülést 
megelőzően. Az így módosított napirendet tette fel szavazásra. 

Szavazás: 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
módosított napirendet elfogadta. 

Napirend 

1) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

2) Tájékoztató Biatorbágy Város 2016. évre tervezett beruházási feladatainak aktuális 
állapotáról 

3) Biatorbágy Város Önkormányzat likvid hitel megújítása 

4) A közigazgatási bírságokkal kapcsolatos rendeletek módosításáról 
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5) 2016. évi ingatlanvásárlási keret felhasználásáról 

6) Új óvoda kiviteli és egyéb terveiről 

7) 2016. évi parkoló építési, felújítási keretösszeg felhasználásáról 

8) A Gyergyóremetét ért árvízkárok enyhítéséről 

9) A Biatorbágyi Faluház 2016. évi közművelődési érdekeltségnövelő támogatási 
pályázata önrészének biztosításáról 

10) Pest Megyei Díjakról (zárt ülés) 

 

 

1) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

Czuczor Orsolya: Az önkormányzat és intézményei bankszámláinak egyenlege a mai 
napon 60,541 mFt, ezzel szemben a lejárt fizetési határidejű szállítói tartozások összege 
14,998 mFt, kiegyenlítésük folyamatban van. Az elkülönített pénzeszközök bankszámláinak 
egyenlege 391,846 mFt, a rövid lejáratú betétek állománya pedig 650 mFt.  
Június hónapban a költségvetést érintő napirendi pontok az alábbiak: 

- Szent István u. 25. sz. ingatlanon található házrész csatornabekötése, 
költségvonzata min. 3 mFt az általános tartalékkeret terhére. 

- Bábos nap megszervezése: 200 eFt önkormányzati támogatást igényel az általános 
tartalékkeret terhére. 

- Lovasoktatás megszervezése: bár a szolgáltató két évre kíván szerződést kötni, a 
folyamatban lévő KLIK átszervezése miatt kérdéses, hogy ezt megteheti-e az 
önkormányzat. 

- Ideiglenes műanyag-jégpálya létesítése: költségvonzata nem ismert, azonban ennek 
működtetése folyamatos működési költséget generál. 

 
Szakadáti László: Jelezte a Szent István utcai csatornabekötéssel kapcsolatban, hogy 
egyelőre nem kerül sor támogatás nyújtására, mivel nincs külső csatornavezeték, amelyre rá 
lehet csatlakozni. 
 
dr. Kovács András: Elmondta, hogy a közeljövőben a költségvetésben többletkiadásként 
fog jelentkezni a 3. sz. fogorvosi körzetben az alapellátáshoz kapcsolódó fogászati eszközök 
beszerzése, melyet az önkormányzatnak, mint az alapellátásért felelős szervnek kell 
biztosítania. Ezenkívül Zétényi János telekrész lemondásával kapcsolatban várhatóan 
önkormányzati finanszírozást igényelnek a földhivatali ügyintézéssel kapcsolatos költségek, 
melyek várható összege kb. 100 eFt a tartalékkeret terhére. 
 
Czuczor Orsolya: Felhívta a bizottság figyelmét arra, hogy a tartalékkeret megközelítőleg 
70 millió Ft-ra csökkent és emellett figyelembe kell venni, hogy a szeptemberi 
tanévkezdéshez kapcsolódóan is jelentkezhetnek többletfeladatok. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és 
megköszönte a tájékoztatót.  
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2) Tájékoztató Biatorbágy Város 2016. évre tervezett beruházási feladatainak aktuális 
állapotáról 

 
 
Koleszár Kázmér: Tájékoztatást kért a Patak utca aszfaltozási munkáival kapcsolatban. 
 
dr. Kovács András: A képviselő-testület a múlt havi ülésén döntött arról, hogy a Spalding 
Alapítvánnyal 2015. évben kötött megállapodást egy félévvel megtoldja. Ennek értelmében 
2017. június 30-ig kell a Spalding Alapítványnak a Patak utca alsó részét - a hídtól a Viadukt 
felőli részig - elkészítenie. Ez magában foglalja a szilárd burkolattal ellátást, a világítást és a 
közművek elkészítését. A Patak utca felső részét az önkormányzat az útfelújítási keretbe 
beemelte, azonban az idei évi pénzügyi keret nem volt elegendő a munka finanszírozására, 
ezért a kivitelezés várhatóan a jövő évben valósul meg. Ezenkívül kisebb 
szakaszokon  kátyúzási feladatokat végeztetett az önkormányzat (a Patak utca alsó része 
kátyúzva lett), valamint a Csermely köz egy nagyobb mértékű útfelújítás keretében rendbe 
lesz téve már az idei évben.  
 
Sólyomvári Béla: Érdeklődött, hogy az útfelújítási kereten belül a Fő utca felső részének 
megvalósítása folyamatban van-e? 
 
Bérces László: A Fő út felső szakaszának a tervezése, illetve a szerződéskötés elindult, 
majd a tervezést követően engedélyeztetni kell, és utána építhető meg az út. Tehát 
elmondható, hogy folyamatban van a tervezés. 
 
Lóth Gyula: Érdeklődött, mikorra várható a TSZ szárny elkészülése, hiszen a tájékoztató 
szerint a konyha és az étterem a tanévkezdésre megújul. A TSZ szárny felújított 
tantermeinek eszköz- és bútorbeszerzése viszont a tanév közben lesz aktuális. Mi a 
válságterv arra az esetre, ha nem készül el a szárny tanévkezdésre? 
Másrészt pedig tájékoztatást kér a Kolozsvári úti sportpályán az esős idő miatt 
meghibásodott burkolat javításának finanszírozásával kapcsolatban. 
 
Bérces László: Az étterem és konyha átalakítása augusztus 20-ig meg fog történni, tehát a 
tanévkezdésre a konyha üzemelni fog. Ez független a TSZ szárny felújításától, melynek 
határideje február 21. a kivitelező részéről. A tantermek pedig a vészforgatókönyv szerint 
konténerek elhelyezésével oldhatók meg. Eredetileg négy konténer tanterem telepítésére 
volt igény, azonban a tegnapi napon, illetve a hétfői bizottsági ülésen derült ki, hogy még egy 
tanteremre szükség van, melyhez a konténer beszerzését és a szerződés módosítását 
elindítottuk.  
A Kolozsvári úti sportpályával kapcsolatban a befejezési határidő az első közbeszerzési 
ütemnél május 3. volt, a második közbeszerzési ütemnél június 8-a. Az első ütem műszaki 
átadását papíron megkezdtük, a második ütem készre jelentését megtette a kivitelező, de 
ezt nem fogadtuk el. Az időközbeni technológiai hibából adódó pálya-visszabontás és 
újraépítés nem jelent többletköltséget az önkormányzat számára, az a vállalkozót terheli.  
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta 
és megköszönte a tájékoztatót.  
 
 
3) Biatorbágy Város Önkormányzat likvid hitel megújítása 
 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy a bizottság részéről kérdés, hozzászólás nem volt, 
ezért szavazásra tette fel az előterjesztéshez kapcsolódó határozati javaslatot. 
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Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

68/2016. (VI. 22.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata likvidhitel keretszerződésének megújításáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta Biatorbágy Város Önkormányzata 
likvidhitel szerződésének megújításáról szóló előterjesztést és a határozati javaslatot 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé. 

 

4) A közigazgatási bírságokkal kapcsolatos rendeletek módosításáról 
 
Sólyomvári Béla: Felkérte a Jegyzőt, hogy foglalja össze a Településfejlesztési Bizottság 
tegnapi napon tett javaslatait. 
 
dr. Kovács András: A Településfejlesztési Bizottság mindhárom rendelet elfogadását 
támogatja néhány kiegészítéssel, melyek az alábbiak:  

- a kiemelt közcélú zöldterületek listájában a Füzes-patak part helyett az 1982 hrsz-ú 
ingatlan szerepeljen, 

- kiemelt közcélú zöldterületen csak akkor lehessen bírságot kiszabni, ha a 
figyelmeztető tábla ki van téve az adott területre, 

- a gyümölcsfák közterületre való telepítését nem tiltja az önkormányzat, azonban nem 
is javasolja, viszont a fát ültető köteles vállalni a fenntartással, gondozással 
kapcsolatos kötelezettségeket és felel a fa telepítéséből eredő minden kárért. 

 
Lóth Gyula: Érdeklődött a közterületek használatáról és a reklámhordozók elhelyezéséről 
szóló 7/2015. (V.8.) rendelet 3. sz. melléklete áthúzásának okáról, továbbá az ebek 
futtatására kijelölt területek felülvizsgálatának és a kapcsolódó hulladéktárolók 
kihelyezésének megtörténtéről. 
 
dr. Kovács András: Véleménye szerint a melléklet tévesen került kihúzásra, így ez a 
képviselő-testületi ülésig korrigálásra kerül. Továbbra is a mellékletben megjelölt terület 
szolgál a kutyafuttatás céljául, az önkormányzat pedig megkezdte a kutyaürülék tartó 
edényzetek beszerzését. 
 
Lóth Gyula: Kifogásolta, hogy a rendelettervezet 6. § (2) bekezdése - miszerint tilos a 
zöldterületeken – a gyomnövények kivételével – a növények, növényi részek szedése, a fák, 
a bokrok megcsonkítása – bizonyos esetekben (pl. Anyák napján orgonaszedés) nem tűnik 
életszerűnek. 
 
dr. Kovács András: A bekezdés törlését nem javasolja. Bár a rendelet nem tud minden 
életszituációt leképezni, fontos, hogy az ültetett növények rongálása, letörése tiltott legyen.  
 
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, a vitát lezárta, és szavazásra bocsátotta 
az előterjesztéshez kapcsolódó rendelettervezeteket. 
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Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

69/2016. (VI. 22.) határozata 
 

A közigazgatási bírságokkal kapcsolatos rendeletek módosításáról 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a közigazgatási bírságokkal 
kapcsolatos rendeletek módosításáról szóló előterjesztést és támogatja a rendeletek 
megalkotását. 
 
5) 2016. évi ingatlanvásárlási keret felhasználásáról 
 
dr. Csath Magdolna: Tájékoztatást kért arról, hogy rendelkezik-e az önkormányzat 
koncepcióval, illetve megfogalmazott prioritással az ingatlanvásárlásokra vonatkozóan. 
 
Tarjáni István: Az ingatlanvásárlások mérlegelése műszaki, építészeti szempontok 
figyelembevételével történik, melyek az alábbiak: 

- önkormányzati tulajdonban álló ingatlannal határos, illetve 
- a városközpontban helyezkedik el. 

Amikor eladóvá válik az adott ingatlan, akkor érdemes mérlegelni, szükségünk van-e rá. 
További eshetőség pedig indokolt esetben az ingatlan kisajátítása. 
 
Szakadáti László: Javasolta a „Szilvamag” területen található 3 telek megvásárlását hosszú 
távú célok megvalósítása céljából, melyek értéke nagyságrendileg 7-8 millió Ft. 
 
Koleszár Kázmér: Támogatja a Hotel Pontis tulajdonosaival az előzetes tárgyalások 
lefolytatását a költségek megvizsgálása mellett. A Fő utcai ingatlant pedig nem tartja 
alkalmasnak önkormányzati feladatok megvalósítására. 
 
dr. Kovács András: A Településfejlesztési Bizottság a Fő utcai ingatlannal kapcsolatban a 
teljes ingatlan megvásárlását támogatta az értékbecslő által meghatározott áron, részbeni 
tulajdoni hányad megszerzését nem. 
  
Lóth Gyula: A Hotel Pontisról szóló 2. határozati javaslathoz tett néhány kiegészítést: 
egyrészt meg kell határozni az önkormányzat szándékait az ingatlan hasznosítására 
vonatkozóan; ennek tükrében fel kell mérni az átalakítási, engedélyezési költségeket, melyek 
összegét a vételárhoz számítva a döntés alapjául szolgálhat. Ezzel párhuzamosan a 
jelenlegi műszaki állapotfelmérést szakértő bevonásával végeztesse el az önkormányzat, 
mely a tárgyalás alapját képezné. 
 
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, ezért a vitát lezárta. Elsőként az 
előterjesztéshez kapcsolódó 1. határozati javaslat „A” változatát bocsátotta szavazásra. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 2 igen és 2 nem szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem 
hozott döntést az 1. határozati javaslat „A” változatának elfogadására vonatkozóan, így a 
szavazás eredménytelen. 
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Sólyomvári Béla: Másodikként Szakadáti László ún. Szilvamag területre vonatkozó vételi 
javaslatát tette fel szavazásra akképpen, hogy a képviselő-testület felhatalmazza a 
polgármestert az ingatlan tulajdonosaival való előzetes tárgyalások lefolytatására. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen szavazat és 1 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

70/2016. (VI. 22.) határozata 
 

A 2016. évi ingatlanvásárlási keret felhasználásáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a 2016. évi ingatlanvásárlási 
keret felhasználásáról szóló előterjesztést és javasolja, hogy a képviselő-testület hatalmazza 
fel a Polgármestert az ún. Szilvamag területen fekvő három, még nem az önkormányzat 
tulajdonában lévő ingatlan tulajdonosaival történő előzetes - vételi szándékú - tárgyalások 
lefolytatására. 

Sólyomvári Béla: A Hotel Pontis tekintetében a 2. határozati javaslatot bocsátotta 
szavazásra Lóth Gyula javaslatával kiegészítve. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

71/2016. (VI. 22.) határozata 
 

A 2016. évi ingatlanvásárlási keret felhasználásáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a 2016. évi ingatlanvásárlási 
keret felhasználásáról szóló előterjesztést és a 2. határozati javaslatot elfogadásra javasolja 
a képviselő-testület felé azzal a kiegészítéssel, hogy az önkormányzat készítse el az ingatlan 
előzetes műszaki állapotfelmérését, továbbá a tervezett felhasználási céloknak megfelelő 
átalakítási lehetőségeket költségbecsléssel együtt. 

 

6) Új óvoda kiviteli és egyéb terveiről 

Lóth Gyula: Érdeklődött, hogy 2. határozati javaslat 1.2. pontjában megjelölt hasznosítási 
terv elkészítéséhez kapcsolódó önkormányzati funkcionális elképzeléseket honnan ismerheti 
meg? 

Tarjáni István: A felmérés alapján. Elsőként az építész felméri az épületeket, melyből 
kiderül, mire lehet használni az épületeket. Mindaddig, amíg a felmérés el nem készült, 
megfogalmazhatók a kívánt funkciók, ezt követően pedig ismét tárgyalni fogják a bizottságok 
és a képviselő-testület. 



 

7 
 

 
Szakadáti László: Javasolta az 1. határozati javaslat 2. pontjának törlését, hiszen még nincs 
szó tervezői művezetésről műszaki felügyelettel. 
Tájékoztatást adott továbbá arról, hogy a Településfejlesztési Bizottság már megfogalmazott 
elképzeléseket az épületek funkcióit illetően. Ennek megfelelően a középső épület (31. sz.) 
bábos-kézműves műhelyként szolgálna, a 29. és 33. épület valamelyikében kerülne 
elhelyezésre a Kárpát tájház, a másik pedig egy közgyűjtemény jellegű épület lenne. 

Lóth Gyula: Ez esetben a tervező először mérje fel az épületeket és egy meghatározott 
határidőig tegyen javaslatokat, mely alapján a képviselő-testület a funkciókról hozzon 
döntést, és a döntés alapján kerüljön sor a tervezésre.  

Szakadáti László: Ez egy összetett munkavégzés, nem szükséges a folyamatok 
szétbontása, hiszen azok összefonódnak. 

Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és Lóth Gyula javaslatát úgy 
foglalta össze, hogy a 2. határozati javaslat 1.2. pontja kerüljön törlésre. 

Elsőként az 1. határozati javaslatot bocsátotta szavazásra azzal, hogy a 2. pont kerüljön 
törlésre – Szakadáti László javaslatának megfelelően. 

Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

72/2016. (VI. 22.) határozata 
 

Új óvoda kiviteli terveiről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta az új óvoda kiviteli és egyéb 
tervei tárgyban készült előterjesztést és a kiviteli tervek elkészítéséről szóló 1. határozati 
javaslatot elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé azzal a módosítással, hogy a 2. pont 
kerüljön törlésre. 

Sólyomvári Béla: Másodikként a 2. határozati javaslatot tette fel szavazásra azzal a 
módosítással, hogy az 1.2. pont kerüljön törlésre. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság a 2. határozati javaslat tekintetében 2 igen, 1 nem szavazat és 1 tartózkodás 
mellett (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem hozott döntést a módosító javaslat 
elfogadását illetően, így a szavazás eredménytelen. 
 
Sólyomvári Béla: Végül az előterjesztéshez kapcsolódó 2. határozati javaslatot bocsátotta 
szavazásra, változatlan formában. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen és 1 nem szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
73/2016. (VI. 22.) határozata 

 
Új óvoda egyéb terveiről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta az új óvoda kiviteli és egyéb 
tervei tárgyban készült előterjesztést és az egyéb tervek elkészítéséről szóló 2. határozati 
javaslatot elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé. 

 

7) 2016. évi parkoló építési, felújítási keretösszeg felhasználásáról 

Lóth Gyula: A Vasút utcai parkolókkal kapcsolatban megjegyezte, azok építését nem tartja 
igazságosnak, hiszen míg a cukrászda saját költségen épít parkolóhelyeket, addig a Vasút 
utcán lévő vállalkozások helyett az önkormányzat épít, így nem érvényesül az egyenlő 
elbírálás elve.   
 
dr. Kovács András: Alapvetően az a különbség a kettő között, hogy a Nikoletta cukrászda 
fejleszteni szeretne. A meglévő működési engedélyben vállalt parkolókat szeretné egy kiülős 
teraszként működtetni, ehelyett kell biztosítania a jogszabálynak megfelelő parkolóhelyet, 
hogy megfeleljenek a működési engedélyben foglaltaknak. A vállalkozás kereste meg az 
önkormányzatot és vállalt minden költséget. A Vasút utcánál más a helyzet, hiszen az 
önkormányzatot nem kereste meg sem a bank, sem a többi iroda és vállalkozás. Viszont a 
buszközlekedést akadályozza a szabálytalanul parkoló autók elhelyezkedése, így célszerű 
lenne az önkormányzat közútkezelésében lévő útszakaszon megfelelő parkolóhelyek 
kialakítása.  
A Településfejlesztési Bizottság azt javasolta, hogy a keretösszeg felhasználása egy 
meghatározott prioritás alapján történjen meg, továbbá a biai temetők körüli parkolóhelyek 
kialakítását is felvetette. Ez alapján a sorrend az alábbi: 1. Vasút utca, 2. biai temetők körüli 
parkolók, 3. Dévai Gyula utcai óvodával szemben lévő parkolás segítése, 4. Skatepark, 5. 
Füzes-patak partja. Értelemszerűen a megvalósítás a költségvetési forrás erejéig történhet. 
 
Tarjáni István: Megjegyezte, hogy az önkormányzatnak nem áll módjában a parkoló építés 
költségeit ráterhelni az ott székelő vállalkozásokra. Viszont a főutak esetében önkormányzati 
feladatnak tartja az akadálytalan közlekedés és a parkolóhelyek biztosítását. Ebből a 
szempontból a Vasút utcát is a főutak közé sorolja, melynek megújulása a városkép 
szempontjából is kiemelkedő. Kiemelte, hogy nem a vállalkozások részére, hanem az ott 
parkoló polgárok részére készülnek a parkolóhelyek, így az ő érdeküket szolgálják. 
 
Dr. Csath Magdolna: Hangsúlyozta, nem tartja igazságosnak, hogy a vállalkozások és azok 
kuncsaftjai nem egyforma elbánásban részesülnek abból eredően, hogy a főúton 
helyezkednek el vagy sem. Úgy véli, hogy ténylegesen megkülönböztetve érezheti magát 
negatív értelemben az a vállalkozó, aki nem a főutcán vállalkozik és nincs előtte parkoló, míg 

a főúton az önkormányzat azt megépíti.  
 
Lóth Gyula: Javasolta a Településfejlesztési Bizottság módosító javaslatának befogadását 
és ezzel együtt a biai temetők prioritásba vételét azzal, hogy a Vasút utca utolsóként, azaz 
ötödikként szerepeljen a sorrendben. 
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Sólyomvári Béla: További hozzászólás, kérdés nem volt, ezért a vitát lezárta és szavazásra 
tette fel az előterjesztéshez kapcsolódó határozati javaslatot a Településfejlesztési Bizottság 
és Lóth Gyula módosító javaslatával kiegészítve. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 3 igen szavazat és 1 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
74/2016. (VI. 22.) határozata 

 
2016. évi parkoló építési, felújítási keretösszeg felhasználásáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a 2016. évi parkoló építési, 
felújítási keretösszeg felhasználásáról szóló előterjesztést és a határozati javaslatot azzal a 
módosítással javasolja elfogadásra a képviselő-testület felé, hogy a keretösszeg 
felhasználása az alábbi sorrendben valósuljon meg: 

1. Biai temetők környéke 
2. Dévai Gyula utca (óvodával szemben) – ferdeszögű murvás parkoló 
3. Skate park – kétoldali viacoloros parkolóhelyek 
4. Füzes patak parton játszótérrel szemben – merőleges beállású murvás parkolóhely 
5. Vasút utca – kétoldali viacoloros parkolóhelyek 

8) A Gyergyóremetét ért árvízkárok enyhítéséről 

Tarjáni István: A támogatás összegére 5 millió Ft összegű javaslatot tett a pályázati 
támogatások keretösszegének terhére. 
 
Sólyomvári Béla: Megkérdezte Czuczor Orsolyától, a keretösszegen belül milyen mértékű 
szabad tartalék áll rendelkezésre? 
 
Czuczor Orsolya: Felvázolta, hogy a keretösszeg jelenleg fel nem használt része 
nagyságrendileg 8 millió Ft-ot tesz ki. Kiemelte viszont, hogy a támogatási szerződésben 
konkretizálni szükséges a támogatás összegével való elszámolás módját. 
 
Lóth Gyula: Javasolta a Gyergyóremete polgármesterével való egyeztetést arról, hogy 
önkormányzatunk az árvízkárok kapcsán milyen konkrét feladatokat tudna finanszírozni, pl. 
házfelújítás, stb. Amennyiben a konkrét feladatokban meg tud állapodni a két polgármester, 
úgy az elszámolás is megvalósítható. Javasolta, hogy a jelenlegi döntéssel maximum 5 millió 
Ft keretösszeg erejéig nyújtson az önkormányzat anyagi támogatást, feladatfinanszírozás 
keretében. 
 
Sólyomvári Béla: Mivel több hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és a határozati javaslatot 
Lóth Gyula javaslatával kiegészítve tette fel szavazásra, miszerint az önkormányzat 
maximum 5 millió Ft erejéig, feladatfinanszírozás keretében nyújtson támogatást az 
árvízkárok enyhítése céljából. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 3 igen és 1 nem szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
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Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
75/2016. (VI. 22.) határozata 

 
A Gyergyóremetét ért árvízkárok enyhítéséről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Gyergyórmetét ért árvízkárok 
enyhítéséről szóló előterjesztést és a határozati javaslatot az alábbi kiegészítéssel javasolja 
elfogadásra a képviselő-testület felé: Biatorbágy Város Önkormányzata 
feladatfinanszírozással, maximum 5 millió Ft keretösszeg erejéig anyagi támogatást nyújt 
Gyergyóremete testvérváros árvízkárának enyhítésére. 

9) A Biatorbágyi Faluház 2016. évi közművelődési érdekeltségnövelő támogatási 
pályázata önrészének biztosításáról 

Czuczor Orsolya: Az előző évek gyakorlatának megfelelően Biatorbágy Város 
Önkormányzatának idén is lehetősége van pályázat benyújtására a közművelődési 
intézmények technikai felszereltségének bővítése céljára. A Faluház 2016. évi költségvetése 
nem tartalmaz olyan forrást, amely a pályázat önrészeként szolgálhat. Mivel a városi 
televízió eszközigénye a Biatorbágyi Média Nonprofit Kft-hez került betervezésre, és a 
beszerzésre kerülő eszközök a Faluházban kerülnek felszerelésre, ennek a forrása 
átcsoportosítható az önkormányzat részére az érdekeltségnövelő támogatás önrészeként. 
Így az a kérésünk, hogy a képviselő-testület csoportosítsa át a pályázati önrész összegét a 
Kft. költségvetéséből az önkormányzatéba. 

Sólyomvári Béla: Mivel további hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és szavazásra tette fel 
az előterjesztéshez kapcsolódó határozati javaslatot. 

Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
76/2016. (VI. 22.) határozata 

 
A Biatorbágyi Faluház 2016. évi közművelődési érdekeltségnövelő támogatási 

pályázata önrészének biztosításáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágyi Faluház 2016. évi 
közművelődési érdekeltségnövelő támogatási pályázata önrészének biztosításáról szóló 
előterjesztést és a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé. 

Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, 16:19-kor zárt ülést rendelt el.  

kmf. 

 

 Sólyomvári Béla  Koleszár Kázmér   
 bizottsági elnök bizottsági tag 


